
Verksamhetsberättelse Selånger bandy Ungdom 

 

Lag:  Tjejlaget 

Säsong: 2020-2021 

 

Övergripande målsättning: 

Lagets övergripande målsättning är att ge tjejerna en god kamratanda, en lagkänsla och ett 

gott aktivt beteende att ta med sig in i vuxenlivet. Fokus på träningarna ligger på att ha roligt 

och skridskoåkning. Denna säsong har vi även lagt mer tid på skotträning. De äldre tjejerna 

har i större utsträckning känt på bandyövningar. 

 

Gruppen: 
Gruppen består av 19 tjejer födda mellan 2005-2010. 

Gruppen har delats in i två mindre grupper efter kunskap och under träningar har vi för det 

mesta haft två grupper beroende på hur många tjejer som har varit på plats. De äldre tjejerna 

har även tränat med P07/08 och Söråkers damlag.  

Vi har varit 4 ledare som tagit hand om grupperna och det har fungerat bra. 

Ledarna har varit Peter Norberg, Johan Paldanius, Martin Lagerlind och Mattias Nordin. 

Martin har fungerat som slipare också. 

Lagledare har varit Hanna Magnusson. 

 

Kort sammanfattning av säsongen: 

Säsongen har av naturliga skäl präglats av Covid-19-pandemin och de restriktioner som 

funnits. Vi tycker dock, med tanke på förutsättningarna, att vi har haft en bra och rolig 

säsong. Träningsnärvaron har varit hög och träningsglädjen stor. Självklart har vi saknat 

matcher, tillgång till omklädningsrum och vårt torsdagsfika, men tjejerna har varit glada över 

att få kunna träna.   

Försäsong 

● De flesta tjejerna deltog på kick-off dagen 26/9 – mycket uppskattat! 
● Barmarksträning två gånger/vecka med start i oktober, fram till isträning startade. 

Ledare Hanna Magnusson och Peter Norberg. 
● Några isträningspass på rink. 

 

Under säsong: 

 

● Laget har tränat tre pass / vecka. Hög närvaro. Eftersom matcher uteblivit har 

söndagsträningarna kunnat genomföras.  
● Matcher: enstaka träningsmatcher mot Söråker genomfördes, 7- resp 9-manna.  
● Målvaktsträning vid några tillfällen, har varit mycket uppskattat. 

● Samarbete med Söråker: har inletts och kan fortsätta utvecklas. 



● Nybörjargrupp: 8 tjejer deltog i nybörjargruppen vid 7 tillfällen, samt vid 

säsongsavslutningen.  
● Samarbete Selånger fotboll: Selånger fotboll F10 har under säsongen haft 

vinterträning i form av Skridsko/bandy – en träningsmatch genomfördes och några 

flickor ut fotbollslaget kom därefter på våra återstående bandyträningar. 

● Samarbete tränare: har fungerat bra. Avstämningar/planering i gemensam gruppchat.  
 

 

Tankar inför nästa säsong: 
Nästa säsong avser vi att: 

• Inleda med barmarksträning. Peter kommer starta barmarksträning med de äldre 

f05/06 redan under våren. I övrigt har de flesta tjejerna sommaridrotter så för dem 

startar barmarksträning i sept/okt. 

• Fortsätta med 3 träningar/vecka 

• Försäsongsläger- vore roligt om pandemin tillåter.  

• Besök på Prosharp – åka skridskor på sommaren?? 

• Delta i cup, ev Frida cup. 

• Fortsatt samarbete med Söråker och HAIK, en förutsättning för att utveckla 

tjejbandyn i distriktet. 

• Fortsatt samarbete med målvaktstränare 

 

Vi behöver hjälp med att: 

• Fortsatt målvaktsträning 

 

Ett önskemål från oss är: 

• Fler istider på rink i oktober  

• Inköp av målvaktsutrustning 

• Gärna ledarträff (som planeras) 

 

Nästa år behöver vi tänka på att: 

• Följa upp de tjejer som deltog i nybörjargruppen och erbjuda en fortsättning. 

 

 

Sundsvall 2021-05-12 

Hanna Magnusson 

Lagledare  

Selånger bandy tjejlaget 

 

 


